[bookmark: _GoBack]附件2：	 HSK Speaking Test (HSKK) 汉语水平口语考试
HSK Speaking Test (HSKK) assesses the test takers’ oral Chinese abilities. HSKK consists of three levels, HSKK (Primary level), HSKK (Intermediate level) and HSKK (Advanced level). HSKK is conducted in the form of audio recording. 
考试等级包括HSK（一级）、HSK（二级）、HSK（三级）、HSK（四级）、HSK（五级）和HSK（六级）。
 	HSK Speaking Test (HSKK) assesses the test takers’ oral Chinese abilities. HSKK consists of three levels, HSKK (Primary level), HSKK (Intermediate level) and HSKK (Advanced level). HSKK is conducted in the form of audio recording.
汉语水平口语考试HSKK主要考查考的汉语口头表达能力，包括HSKK（初级）、HSKK（中级）和HSKK（高级），考试采用录音形式。
汉语水平口语考试HSKK主要考查考的汉语口头表达能力，包括HSKK（初级）、HSKK（中级）和HSKK（高级），考试采用录音形式。

 
1、Test Target考试对象
The HSK Speaking Test (Beginner Level) is intended for the students who have studied Chinese 2-3 class hours per week for 1-2 semesters. These students have mastered about 200 commonly used words.
The HSK Speaking Test (Intermediate Level) is intended for students who have studied Chinese 2-3 hours per week for 1-2 academic years. These students have mastered about 900 commonly used words.
The HSK Speaking Test (Advanced Level) is intended for the students who have studied Chinese 2-3 class hours per week for more than 2 academic years. These students have mastered about 3,000 common words.
HSKK（初级）主要面向按每周2-3课时进度学习汉语一到两个学期，掌握200个左右最常用词语的考生。
HSKK（中级）主要面向按每周2-3课时进度学习汉语一到两学年，掌握900个左右常用词语的考生。
HSKK（高级）主要面向按每周2-3课时进度学习汉语两学年以上，掌握3000个左右常用词语的考生。
 
2、Test Levels考试等级
The different levels of HSKK are correspond to some of the levels in the Chinese Language Proficiency Scales For Speakers of Other Languages (CLPS), and its correspondence to HSK are showed as follows:
	HSKK
	HSK
	CLPS

	HSK (Advanced Level)
	HSK (Level VI)
	Level V

	
	HSK (Level V)
	

	HSK (Intermediate Level)
	HSK (Level IV)
	Level IV

	
	HSK (Level III)
	Level III

	HSK (Primary level)
	HSK (Level II)
	Level II

	
	HSK (Level I)
	Level I


Test takers who are able to pass the HSK (Beginner Level) can understand and use oral expressions in Chinese on familiar and routine matters, and meet basic needs for communication.
Test takers who are able to pass the HSK (Intermediate Level) can understand and converse in Chinese fluently with native Chinese speakers.
Test takers who are able to pass the HSK (Advanced Level) can understand and express him/herself fully, fluently and with ease.
HSKK各等级与汉语水平考试HSK和《国际汉语 能力标准》的对应关系如下表所示：
 
	汉语水平口语考试（HSKK）
	汉语水平考试（HSK）
	国际汉语能力标准

	HSKK（高级 ）
	HSK（六级）
	五级

	
	HSK（五级）
	

	HSKK（中级 ）
	HSK（四级）
	四级

	
	HSK（三级）
	三级

	HSKK（初级 ）
	HSK（二级）
	二级

	
	HSK（一级）
	一级


 
通过HSKK（初级）的考生可以听懂并用汉语口头表达较为熟悉的日常话题，满足基本交际需求。
通过HSKK（中级）的考生可以听懂并用汉语较为流利地与汉语为母语者进行交流
通过HSKK（高级）的考生可以听懂并用汉语流利地表达自己的见解。
 3、Test Content考试内容
The HSK Speaking Test (Beginner Level) is comprised of three parts, containing 27 items in total. The duration of the test is about 17minutes (including 7 minutes for preparation). 
There are 15 items in Part I. For each item, a sentence recording will be played. The test takers should repeat the sentence. The duration of this part is 4 minutes.
There are 10 items in Part II. For each item, the recording of a question will be played. The test takers should provide a brief answer. The duration of this part is 3 minutes.
There are 2 items in Part III. There will be two questions on the test paper (with pinyin). The test takers should answer these questions using a minimum of 5 sentences per answer. The duration of this part is 3 minutes.
The HSK Speaking Test (Intermediate Level) is comprised of three parts, containing 14 items in total. The duration of the test is about 21 minutes (including 10 minutes for preparation).
There are 10 items in Part I. For each item, a sentence recording will be played. The test takers should repeat the sentence. The duration of this part is 3 minutes.
There are 2 items in Part II. Each item consists of an image. The test takers should say something based on the picture. The duration of this part is 4 minutes.
There are 2 items in Part III. The test takers should answer the two questions (with pinyin). The duration of this part is 4 minutes.
The HSK Speaking Test (Advanced Level) is comprised of three parts, containing 6 items in total. The duration of the test is about 24minutes (including 10 minutes for preparation).
There are 3 items in Part I. For each item, the recording of a passage will be played, and the test takers should repeat the content. The duration of this part is 7 minutes.
There is 1 item in Part II. There will be a passage on the test paper, and the test takers should read it out aloud. The duration of this part is 2 minutes.
There are 2 items in Part III. The test takers should answer the two questions on the test paper. The duration of this part is 5 minutes.
 HSKK（初级）分三部分，共27题。全部考试约17分钟（含准备时间7分钟）。
第一部分是听后重复，共15题。每题播放一个句子，考生听后重复一次。考试时间为4分钟。
第二部分是听后回答，共10题。每题播放一个问题，考生听后做简短回答。考试时间为3分钟。
第三部分是回答问题，共2题。试卷上提供两个问题（加拼音），考生回答问题，每题至少说5句话。考试时间为3 分钟。
HSKK（中级）分三部分，共14题。全部考试约21分钟（含准备时间10分钟）。
第一部分是听后重复，共10题。每题播放一个句子，考生听后重复一次。考试时间为3分钟。
第二部分是看图说话，共2题。每题提供一张图片，考生结合图片说一段话。考试时间为4分钟。
第三部分是回答问题，共2题。试卷上提供两个问题（加拼音），考生回答问题。考试时间为4分钟。
HSKK（高级）分三部分，共6题。全部考试约24分钟（含准备时间10分钟）。
第一部分是听后复述，共3题。每题播放一段话，考生听后复述。考试时间为7分钟。
第二部分是朗读，共1题。试卷上提供一段文字，考生朗读。 考试时间是2分钟。
第三部分是回答问题，共2题。试卷上提供两个问题，考生读后回答问题。考试时间是5分钟。
 
四、Results Certificate成绩报告
Test takers will receive the results for the HSKK issued by Hanban one month after the test. The test result is long-term available, but the score report to be used for the application to Chinese universities and colleges is valid within two years (from the test date).
The full scores of HSKK beginner, intermediate and advanced levels are 100, and passing scores are 60.
	Full Score
	Passing Score
	Your Score

	100
	60
	--


考试结束一个月后，考生将获得由国家汉办颁发的HSKK成绩报告。HSKK成绩长期有效。作为外国留学生进入中国院校学习的汉语能力证明，HSKK成绩有效期为两年（从考试当日算起）。
HSKK（初级）、HSKK（中级）、HSKK（高级）满分均为100分，60分为合格。
	满分
	合格分
	你的分数

	100
	60
	--
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